

Date: 09/03/2023  
 REF: SFT/ AB/CM/ /23

التاريخ:  
 الإشارة:

To: Boursa Kuwait Stock Exchange Co.  
 Kuwait

المحترمين  
 السادة/ شركة بورصة الكويت للأوراق المالية  
 دولة الكويت

Subject: Approval of Capital Market Authority on  
 Increase of the share capital of ALSafat  
 Investment Company

الموضوع: موافقة هيئة أسواق المال على زيادة رأس مال شركة  
 الصفاة للإستثمار

With reference to the above subject, and the requirements of module 10 (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of law No.7 of 2010, regarding the regulation of securities activity as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وعملاً بأحكام الكتاب العاشر (الافصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وألية الإعلان عنها.

Attached is the disclosure form of material information.

نرفق لكم طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



عبدالله حمد التركيت

Abdullah Hamad AlTerkait

رئيس مجلس الإدارة

Chairman





Material Information Disclosure Form

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date:	Listed Company	الشركة المدرجة	التاريخ:
09/03/2023	Al Safat Investment Company	شركة الصفاة للاستثمار	2023/03/09
Material Information		المعلومة الجوهرية	
<p>AlSafat Investment Company would like to disclose that the company has obtained the approval of the Capital Market Authority on Thursday, 09/03/2023 on the increase of the authorized, issued and paid-in capital to be KWD 38,327,568.800, distributed over 383,275,688 share, instead of the current capital of KWD 28,327,568.800 distributed over 283,275,688 share, through in-kind capital increase of KWD 10,000,000 equivalent to an increase of 35.30% of current issued and paid up share capital – through issuance and allocation of 100,000,000 ordinary shares at par value of 100 fils per share and with issuance premium.</p> <p>Total capital increase will be allocated to Cap Corp Investment Company's (the merged entity) shareholders who are registered in the Company's shareholders register as on the due date, which shall be determined at a later time with a swap ratio of one (1) share of Cap Corp Investment Company against half (0.5) share of AlSafat Investment Company, after the approval of the Extraordinary General Assembly's to execute the merger by amalgamation between AlSafat Investment Company and Cap Corp Investment Company.</p>		<p>تود شركة الصفاة للاستثمار الإفصاح عن حصولها على موافقة هيئة أسواق المال في يوم الخميس الموافق 2023/03/09 على زيادة رأس مال الشركة ليصبح رأس مال الشركة المصرح به والمصدر والمدفوع 38,327,568.800 دينار كويتي موزع على 383,275,688 سهم، بدلاً من مبلغ رأس المال الحالي وقدره 28,327,568.800 دينار كويتي موزع على 283,275,688 سهم بزيادة عينية قدرها 10,000,000 د.ك بما يعادل نسبة زيادة قدرها 35.30% من رأس المال المصدر والمدفوع الحالي وذلك من خلال إصدار 100,000,000 سهماً عادياً بالقيمة الاسمية والتي تبلغ 100 فلس لكل سهم مع علاوة إصدار.</p> <p>وسيتم تخصيص كامل أسهم زيادة رأس المال لمساهمي شركة كاب كورب للاستثمار (الشركة المندمجة) المقيدون في سجل مساهمي الشركة كما في تاريخ الاستحقاق والذي سيتم تحديده لاحقاً بنسبة تبادل الاسهم لكل سهم واحد (1) من أسهم شركة كاب كورب للاستثمار بنصف (0.5) سهم من أسهم شركة الصفاة للاستثمار، وذلك بعد موافقة الجمعية العامة غير العادية على عملية الاندماج عن طريق الضم بين كل من شركة الصفاة للاستثمار وشركة كاب كورب للاستثمار.</p>	
The Financial Effect of the Material Information on the Company		أثر المعلوم الجوهرية على المركز المالي على الشركة	
No financial effect present		لا يوجد أثر	
<p>Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.</p> <p>If a Listed company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other Listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.</p>		<p>يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر. ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.</p> <p>إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها و لها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.</p>	